
JEGYZŐKÖNYV

A Szociális és Közbiztonsági Bizottság
2009. április 09-én 16: 45 órai kezdettel megtartott nyílt üléséről

Készült: A Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és Közbiztonsági 
Bizottsága 2009. 03. 19-én 16: 50 órai kezdettel a Polgármesteri Hivatal dísztermében megtartott 
nyílt üléséről.

Jelen vannak: Kiss Dénes László bizottsági elnök, Dr. Pácziné Félix Anna, Füzesi Péterné, Szalai 
Gábor, Nagy Sándor és Vikartóczky József bizottsági tagok.

Igazoltan távollévő tag: Pádár Erika bizottsági tag. 

Tanácskozási joggal vesz részt: Vargáné Vass Éva jegyző.

Meghívott:  Dr.  Páczi  Antal  alpolgármester, Borbás  Elvira  OKSB  elnök,  Sahin  Tóth  Jenőné 
pénzügyi  vezető,  Pozbai  Tibor  körzeti  megbízott,  Chobot  Mónika  monori  rendőrkapitányság 
képviselője, Ispány János Kistérségi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat vezetője.

Távol lévő meghívott: Juhász Sándor polgármester, Vad Mária alpolgármester,  Dr. Práczki Péter 
PTB elnök és Pozbai Tiborné polgárőrség vezető.

Kiss Dénes László bizottság elnöke: Köszönti  a megjelenteket és megállapítja,  hogy a bizottság 
határozatképes, mivel a megválasztott bizottsági tagok több mint fele, 6 fő jelen van.
A jegyzőkönyv vezetésére felkéri Hényel Krisztiánnét, a jegyzőkönyv hitelesítésére felkéri Füzesi 
Péterné bizottsági tagot.

A bizottság a jegyzőkönyvvezető, illetve a jegyzőkönyv hitelesítő személyére tett javaslatot 6 
igen szavazattal elfogadja.

Kiss Dénes László   bizottsági elnök   javasolja elfogadásra az alábbi napirendi pontokat: 

1. Beszámoló  a  gyermekjóléti  és  családsegítő  feladatok  2008.  évi  ellátásáról  Monorierdő  
Községben
Előterjesztő: Ispány János Kistérségi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 

vezetője, Borbás Elvira Kistérségi Családsegítő és Gyermekjóléti 
Szolgálat családgondozója, Vargáné Vass Éva Jegyző

2. Közbiztonsági fórum
Előterjesztő: Szalai Gábor Bizottsági tag

3. Majális biztonsága
Előterjesztő: Szalai Gábor Bizottsági tag

4. Előterjesztés a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni ellátásokról szóló 
10/2006. sz. rendelet módosítására
Előterjesztő: Vargáné Vass Éva Jegyző

5. Tájékoztató a monorierdői gyalogátkelőhely biztonsága ügyében
Előterjesztő: Vargáné Vass Éva Jegyző
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A  Szociális  és  Közbiztonsági  Bizottság  6  igen  szavazattal  a  napirendre  tett  javaslatot 
elfogadja.

1. napirendi pont:   Beszámoló a gyermekjóléti és családsegítő feladatok 2008. évi ellátásáról 
Monorierdő Községben

Kiss  Dénes  László  bizottság  elnöke: Felkérem  az  1.  számú  napirendi  pont  előadóit,  hogy  a 
beszámolót a gyermekjóléti és családsegítő feladatok 2008. évi ellátásáról Monorierdő Községben 
terjesszék a Bizottság elé.

Ispány János a   Kistérségi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat vezetője   :   A helyi családsegítői 
és gyermekjóléti  szolgáltatás többcélú önkormányzati  társulás fenntartásában működik.  2008. év 
szempontjából  említésre  méltó,  hogy a  Közigazgatási  Hivatal  a  szolgálat  szakmai  felügyeletére 
ellenőrzést tartott 2008. november hónapban és szakmailag mindent rendben talált. 

Borbás Elvira  a   Kistérségi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat családgondozója:   A beszámolót 
közösen készítettük a jegyzői gyámhivatallal. Az előterjesztéshez képest nem kívánok mást előadni. 
Amennyiben valakinek kérdése van, arra szívesen válaszolok.

Vargáné Vass  Éva jegyző: Kérdésem nem tartozik  a  beszámolóhoz,  de az elmúlt  időszakban a 
hivatalhoz  benyújtott  segélykérelmek  alapján  elkezdtük  előkészíteni  azt  a  munkát,  miszerint 
adósságkezelési szolgáltatást nyújtana az arra rászorultak számára az Önkormányzat. Egyenlőre elvi 
szinten. A hatályos jogszabályok alapján nem vagyunk kötelesek ezt a szolgáltatást nyújtani, csak a 
lehetőségünk van meg rá. Erre szakosodott szakemberrel  nem rendelkezünk, kérdésem az lenne, 
hogy a Kistérségi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat fel van-e erre készülve? Valamint Monor 
Város településen van- e ilyen szolgáltatás?

Ispány János a   Kistérségi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat vezetője   :   Monoron nincs ilyen, 
azonban térségi szinten kivitelezhető lenne. Üljünk le és beszéljünk róla. Sőt, az „Út a munkához 
program” kivitelezéséről sem ártana beszélnünk.

Vargáné Vass Éva jegyző: Örülök neki, hogy ezt felvetette. 

Kiss Dénes László bizottság elnöke: Kérdése, hogy akar-e még valaki hozzászólni az 1. napirendi 
ponthoz? Senki. Ebben az esetben javaslom a Szociális és Közbiztonsági Bizottságnak, hogy  a  a 
beszámolót a gyermekjóléti és családsegítő feladatok 2008. évi ellátásáról Monorierdő Községben 
javasolja elfogadásra a Képviselő-testület felé. 

A Bizottság 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 
53/2009. (IV. 09.) SZKB.

Határozata

a Kistérségi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat beszámolójáról a gyermekjóléti és 
családsegítő feladatok 2008. évi ellátásáról Monorierdő Községben

A Szociális  és  Közbiztonsági  Bizottság  a  beszámolót  a  gyermekjóléti  és  családsegítő  feladatok 
2008.  évi  ellátásáról  Monorierdő  Községben megtárgyalta  és  javasolja  a  Képviselő-testületnek, 
hogy azt az előterjesztés szerint hagyja jóvá. 

Határidő: soros Kt. ülés 
Felelős: Bizottsági elnök, Jegyző  
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2. napirendi pont:   Közbiztonsági fórum

Kiss Dénes László bizottság elnöke: A Polgármesteri Hivatallal közösen írtunk egy levelet a Monori 
Rendőrkapitányságának,  amiben  arra  vonatkozó  tájékoztatásukat  kértük,  hogy  mikor,  mely 
időpontban célszerű a közbiztonsági fórumot a lakosság számára megtartani valamit mely témákat 
javasol napirendre tűzni. Átadom a szót Szalai Gábor bizottsági tagnak.

Szalai  Gábor  bizottsági  tag: Monorierdőn  közbiztonsági  fórum  még  nem  volt.  Ezért  került 
napirendre. Jelen van a Monori Rendőrkapitányság képviseletében Chobot Mónika.

Chobot Mónika a Monori Rendőrkapitányság képviselője: Az a lényeg, hogy minél többen részt 
vegyenek  rajta.  Nyitottak  vagyunk  egy közbiztonsági  fórum megtartására.  Arra  kell  felhívni  a 
lakosság figyelmét, hogy konkrét esetekről beszélhetünk, de nem nevesíthetjük azt. 

Borbás Elvira OKSB elnök: Szeretném megköszönni a Rendőrségnek azt a munkát amit ebben a 
tanévben végez az Általános Iskolában. Másrészt szeretném megköszönni, hogy tavaly részt vettek 
a  gyermeknapon.  Idén  is  szeretnénk  kérni  a  Rendőrséget,  hogy  vegyen  részt  a  május  22-én 
megrendezésre kerülő gyermeknapunkon.

Pozbai Tibor körzeti megbízott: Megragadnám az alkalmat, hogy ilyen szép számban jelen vannak a 
Tisztelt  Bizottsági  tagok  és  Képviselők.  Néhány  gondolatot  szeretnék  a  monorierdei 
közbiztonsággal helyzettel kapcsolatban hozzászólni, majd a munkámmal kapcsolatban. Sajnálatos 
módon történt egy vonatbaleset a mai napon. El szeretném mondani Nektek, Önöknek, hogy jelen 
pillanatban a rendőrség kezében olyan eszköz nincs, amellyel a vasúti baleseteket, vonatgázolásokat 
megakadályozza.  A közlekedési  helyzetre  vonatkozóan  sajnos  nincs  nálam  beszámoló,  de  Én 
minden évben készítek egy beszámolót,  amit a testület  rendelkezésére bocsájtok.  Azt viszont el 
tudom mondani,  hogy a  tavalyi  évhez  képest  viszonylagos  csökkenés  mutatkozott  a  betöréses 
lopások és lopások számában. A Polgárőrség vezetője nem tudott eljönni, mert dolgozik. A Szociális 
és Közbiztonsági Bizottság hozott egy határozatot miszerint  a Polgármesteri hivatal vegye fel a 
kapcsolatot a Polgárőrséggel, és kérje fel a monorierdői gyalogátkelőhely biztosítására az iskolába 
menet a gyerekeknek, valamint a tanítás végén.  A Polgárőrség vezetősége részéről született egy 
állásfoglalás,  miszerint  ez  nem  lehetséges.  Erről  hivatalos,  levélbeli  választ  fognak  kapni.  A 
polgárőrök 95%-a dolgozik,  jelen  állás  szerint  létszám és  időbeli  lehetőség  a  gyalogátkelőhely 
biztosítására nem mutatkozik. Megértésüket kérem ezzel kapcsolatban. 
Korábban, azt hiszem 1 éve, beszéltünk arról, hogy mi volna, ha a Nemzetőrség és a Polgárőrség 
szerintem felesleges  (nem érthető) ha  szabad így fogalmazni.  Én úgy gondolom, hogy akkor a 
Polgárőrség vezetősége a Vikartóczky Úrnak felajánlotta ezt, és erre a Polgármester Úr a tanúm, 
sajnos nincs itt, nem akarok személyeskedni. Szó volt arról, hogy majd személyesen megbeszélik a 
vezetők, erre nem került sor. Tehát azt tudom mondani, hogy kis mértékben én is benne vagyok a 
Polgárőrségben, Én vezénylem a szolgálatukat. Ez nem a Polgárőrség hibája Hölgyeim és Uraim. 
Ez a Nemzetőrség hibája, mert Ők nem jöttek el. És azért örülök, hogy itt van a Jóska, mert Én 
szemtől-szemben szeretek beszélni, ezt tudja mindenki rólam. Bárkivel leülök szívesen vitatkozni 
szemtől-szemben. Én a munkámat akkor is el fogom végezni, ha nincs segítségem.  Azt kérte tőlem 
a Polgárőrség vezetője, hogy lehetőség szerint ne vonják be a Polgárőrséget olyan tevékenységbe, 
amely  ellentétes  az  Ő  általa  vállalt   feladattal. Ezúttal  is  kérem  a  Bizottságot  és  a  tisztelt 
Jegyzőasszonyt is, hogy lehetőség szerint a Polgárőrséget ne vonják be olyan feladatokba, amelyek 
eltérnek az Ő általuk vállalt feladatkörtől, úgy, mint a bűnmegelőzés nagybetűvel. Múlt évben 365 
napból 342 alkalommal volt  éjszakás szolgálat,  de volt  pár rendezvény, motoros-találkozó,  rock 
koncert, amit szintén a Polgárőrség biztosított. És itt a Vikartóczky Úr, nagyon szépen megkérem, 
hogy vizsgálják meg annak a lehetőségét, hogy a nappal való tevékenységbe ők mennyire tudtak 
részt venni biztosításban, mert az egy nagy teherlevétel, ha már ők úgyis kaptak támogatást szintén. 
A Polgárőrség kapott 600 ezer forintot ők 200 ezer forintot. Nyilvánvalóan (nem érthető), de akkor 
valamilyen szinten vonják be magukat abba a tevékenységbe és akkor nem lesz az, mint ami volt 
levél, ami ugye megint csak rám van fogva, hogy azt Én írtam. Kérem szépen nem Én írtam, Én 
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hoztam be, Én adtam át, de annak minden mondatával egyetértek és ezt, szemtől-szemben ki merem 
jelenteni. Amit ugye aláírt az XYZ, nem személyeskedek. Úgy gondolták, megkérdezik, vajon miért 
kapott a Nemzetőrség, mivel nincs Monorierdőn bejegyzett szerv (nem érthető) az kérem távol áll 
tőlem, hogy Én megkérdőjelezzem, hogy a Képviselő-testület kit támogat, ők egy megválasztott 
testület, ők hoznak egy határozatot, egy döntést.  De viszont az emberek értetlenségüket vetették 
papírra, és én azt behoztam. Én kaptam a kövezést,  hogy azt Én írtam. Nem Én írtam, Én csak 
egyetértek vele. Ezért örülök neki, hogy itt van a Jóska, hogy Ő is foglaljon állást ebben a dologban, 
hogy végre szűnjön meg ez, és végre legyen egy olyan kompromisszum, ami által ők Nemzetőrök 
biztosítják ezt  meg ezt,  ti  biztosítjátok ezt  meg ezt.  És akkor mindjárt  egy teher lemegy.  Ha a 
polgárőrök  hajnal  kettőkor  hazamennek,  reggel  elmennek  dolgozni,  nem biztos,  hogy szívesen 
fognak  részt  venni  egy  rendezvény  biztosításán.  Én  most  arról  beszélek,  amit  vezetőség 
álláspontként elmondott, ezt azért merem elmondani, mert ez egy vezetőségi állásfoglalás. Még egy 
mondat,  és  elnézést  kérek a  hosszú okfejtésért.  A másik dolog.  Volt  egy közmeghallgatás,  ahol 
szóvá tettem és jegyzőkönyvbe is lett véve, hogy miért nem tesz a Polgármesteri Hivatal, azon belül 
is a Testület, azon belül is az illetékes Bizottság az ellen, ami a kisebbség házainál uralkodik. Mert 
ugye egy adófizető állampolgárt esetlegesen felszólítanak. Kérem tisztelettel,  a szolgálati időben 
nem  tudunk  elmenni  a  szemétdombok  között,  sem  gyalog,  sem  autóval.  Kérem  szépen  ismét 
megkérdezem: Mit tettek ez ellen? Milyen intézkedés van hozva? És miért nincs ennek foganatja? 
Köszönöm befejeztem.

Borbás Elvira OKSB elnök: Egy-két mondatban szeretnék reagálni. A Polgármester Úrral és még 
néhány képviselővel elmentünk a Sólyom utcába, magunk köré szedtük a gyerekeket és szedtük a 
szemetet. Úgy próbáljuk megtanítani a lakosságot, hogy megmutatjuk nekik hogyan kell. Azonkívül 
kimentünk néhányan a Képviselő-testület tagjaival és próbáltuk meggyőzni őket. Úgy gondolom, 
hogy meggyőzéssel és példamutatással lehet hatni rájuk. Ennél többet nem tudunk tenni. 

Pozbai Tibor körzeti megbízott: A törvény egységesen vonatkozik minden magyar állampolgárra. 
Legyen az etnikai kisebbséghez tartozó, legyen az magyar. Ez negatív diszkrimináció a magyarság 
felé  és  Én  ezt  az  álláspontomat  bárki  előtt  elmerem  mondani.  Mert  Magyarországon  szabad 
véleménynyilvánítás  van,  jelenleg  még.  Hogyha  kevés  a  személyes  példamutatás,  akkor 
mindenképp jogi  eszközökhöz kell  nyúlni,  mert  biztos  van  olyan  jogi  eszköz  a  kezükben,  ami 
alkalmazható.  Környezetvédelem stb.  illegális  szemétlerakás.  Én  ennek  örülnék  nagyon,  ha  ez 
megtörténne. Áldatlan állapotok uralkodnak. 

Kiss  Dénes  László bizottság elnöke: Pozbai  Úr! Köszönjük szépen a  tájékoztatást.  Vitán kívül, 
személyes  ismeretségünkre  hivatkozva  mondom a  következők:  Körülbelül  annyit  tudunk  tenni, 
ezekben, az ügyekben, amit a rendőrség tud tenni.

Vikartóczky József bizottsági tag: Szeretnék válaszolni a feltett kérdésekre. A Nemzetőrség ügyében 
annyit  szeretnék  elmondani,  hogy  az  Önkormányzattól  való  támogatást  tavalyi  évben  valóban 
kaptunk. 100.000,- forintot. Ebben az évben pedig a támogatásról lemondtunk, nem kértük. Illetve a 
tavalyi évben 8 db rendezvényt biztosított a Nemzetőrség. Ezekért külön pénzt legjobb tudomásom 
szerint  nem  kaptunk  és  nem  is  kértünk.  Úgy  érzem,  hogy  amikor  kérték  a  segítségünket  mi 
megtettük  amit  tudtunk.  Működési  engedélyünket  a  Pest  Megyei  Bíróság  állította  ki,  ami  az 
Önkormányzatnál  le  van  adva.  Pest  Megyei  Bűnmegelőzési  és  Közbiztonsági  Egyesületként 
vagyunk  bejegyezve.  Időközben  kezdeményeztem  az  Egyesület  feloszlatását.  Monorierdőn  a 
tevékenységünket befejeztük. Ennyit tudok elmondani.

Pozbai Tibor körzeti megbízott: Erősíts meg, hogy volt a Polgárőrség részéről ilyen megkeresés.

Vikartóczky József bizottsági tag: Igen, volt. Időpont egyeztetés nem történt meg. 

Kiss Dénes László bizottság elnöke: Én azt hiszem, hogy a kettőtök beszélgetése nem a Bizottság 
témájához tartozik. Ezt kérlek benneteket beszéljétek meg együtt. 
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Dr. Páczi Antal alpolgármester: Pozbai Úr megkérdezte, hogy a Képviselő-testület mit tett az ellen, 
ami  a  kisebbség  házainál  uralkodik.  A  Testület  nem  azért  van,  hogy  büntessen,  vagy  szigort 
alkalmazzon.  Azt,  amit  a  Testület  tehet  példamutatásával,  az  Elvira  elmondta.  A  Testületnek 
további dolga nincsen.  Nagyon sokan furcsán értelmezik a Képviselő-testületet.  A Testület  nem 
azért  van,  hogy törvényes  hatósági  intézkedéseket  tegyen.  Azért  van  a  Rendőrség,  azért  van a 
Jegyzőasszony, az nem a Testületre és nem is a Bizottságokra tartozik, hogy a parlagfüvet irtják, 
vagy nem irtják. Többet a Hatóságnak kell kezdenie, akinek van lehetősége fülön csípni, büntetni. 

Chobot  Mónika a  Monori  Rendőrkapitányság képviselője: Kívülállóként  annyit  szeretnék ehhez 
hozzászólni,  hogy  Monoron  beindult  egy  program,  ezt  a  Máltai  Szeretetszolgálat  indította  el. 
Kisebbséggel foglalkoznak, közöttük vannak nap mint nap. A gyerekeket megtanítják az alapvető 
dolgokra. Önkéntes alapon működik. 

Ispány János a   Kistérségi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat vezetője   :   Ennek a programnak 
Én is részese vagyok. De emögött a program mögött van egy Uniós pályázat is. 

Kiss Dénes László bizottság elnöke: Javaslom a Szociális és Közbiztonsági Bizottságnak,  hogy a 
közbiztonsági  fórum  a  felnőtt  lakosság  körében  megszervezésre  kerüljön,  annak  időpontját  a 
Rendőrkapitányság vezetőjével és Chobot Mónikával a Polgármester egyeztesse valamint hirdesse 
ki. 

A Bizottság 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 
54/2009. (IV. 09.) SZKB.

Határozata

a közbiztonsági fórumról

A Szociális  és  Közbiztonsági  Bizottság javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy a  közbiztonsági 
fórum a felnőtt lakosság körében megszervezésre kerüljön, annak időpontját a Rendőrkapitányság 
vezetőjével és Chobot Mónikával a Polgármester egyeztesse valamint hirdesse ki. 

Határidő: május 31.
Felelős: Bizottsági elnök, Jegyző  

3. napirendi pont:   Majális biztonsága

Kiss Dénes László bizottság elnöke: Átadom a szót Szalai Gábor bizottsági tagnak.

Szalai Gábor bizottsági tag: A napirendi pontot még bizottsági elnökként, a januári ülésen vettük fel 
a Bizottság ügyrendjébe. Mivel a szervezés kikerült civil szervezetek kezébe ezért a napirendi pont 
már okafogyottá vált. 

Borbás Elvira OKSB elnök és Ispány János a Kistérségi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat  
vezetője 17:40-kor távozik.

Kiss Dénes László bizottság elnöke: Javaslom a Szociális és Közbiztonsági Bizottságnak, hogy az 
elhangzott tájékoztatót vegye tudomásul. 
A Bizottság 6 igen szavazattal az elhangzott tájékoztatót tudomásul vette.
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Pozbai Tibor körzeti megbízott és Chobot Mónika 17:45-kor távozik.

Kiss Dénes László bizottsági elnök szünetet rendel el. 
Szünet: 17:45-től – 17:50-ig

4. napirendi pont:   Előterjesztés a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni 
ellátásokról szóló 10/2006. sz. rendelet módosítására 

Kiss Dénes László bizottság elnöke: Megkérem Vargáné Vass Éva jegyzőasszonyt, hogy a 10/2006. 
sz. rendelet tervezett módosítását, terjessze a Szociális és Közbiztonsági Bizottság elé.

Vargáné Vass Éva jegyző: Az előterjesztéshez képest nincs kiegészítésem. 

Kiss Dénes László bizottság elnöke: Van-e valakinek kérdése, hozzászólása? 

Vargáné  Vass  Éva  jegyző: A  módosítás  lehetőséget  ad  nekünk  arra,  hogy  még  mielőtt  a 
segélykérelmek véleményezésre a Bizottság elé kerülnének, és a környezettanulmány során vagy 
egyéb információ alapján azt tapasztaljuk, hogy indokolt a megkeresés, akkor mi ezt kérés nélkül 
meg fogjuk tenni a helyi rendeletünk szerint. A Bizottság egy tájékoztatást fog kapni, addig amíg a 
társhatóság a belföldi jogsegélyt nem teljesíti. 

Kiss  Dénes  László  bizottság  elnöke: A  rendelet  kifüggesztésén  kívül,  hogyan  tudjuk  ezt  a 
módosítást a lakosság tudomására hozni?

Vargáné Vass Éva jegyző: Tájékoztatási kötelezettségünk van. 

Kiss Dénes László bizottság elnöke: Javaslom a Szociális és Közbiztonsági Bizottságnak,  hogy a 
szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni ellátásokról szóló 10/2006. számú rendelet 
módosítását fogadja el.

A Bizottság 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 
55/2009. (IV. 09.) SZKB.

Határozata

a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni ellátásokról szóló 10/2006. számú 
rendelet módosításáról szóló rendelet-tervezetről

A Szociális és Közbiztonsági Bizottság a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeli 
ellátásokról  szóló 10/2006.  számú  rendelet  módosítását  megtárgyalta  és  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy azt az előterjesztés szerint hagyja jóvá. 

Határidő: soros Kt. ülés 
Felelős: Bizottsági elnök, Jegyző  

5. napirendi pont: Tájékoztató a monorierdői gyalogátkelőhely biztonsága ügyében

Kiss  Dénes  László  bizottság  elnöke: Megkérem  Vargáné  Vass  Éva  jegyzőasszonyt,  hogy  a 
tájékoztatást terjessze a Szociális és Közbiztonsági Bizottság elé.
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Vargáné  Vass  Éva  jegyző: Nem mondhatjuk  azt,  hogy a  Hivatal  nem tett  meg  mindent  annak 
érdekében,  hogy  felhívjuk  a  problémára  a  figyelmet.  A Bizottság  elé  terjesztett  levelezés,  a 
Polgármesteri Hivatal és a Monori Rendőrkapitányság között önmagukért beszélnek. 

Kiss  Dénes  László  bizottság  elnöke: Köszönöm  a  tájékoztatást.  Javaslom  a  Szociális  és 
Közbiztonsági Bizottságnak, hogy az elhangzott tájékoztatót vegye tudomásul. 

A Bizottság 6 igen szavazattal az elhangzott tájékoztatót tudomásul vette.

Több tárgy nem lévén Kiss Dénes László bizottsági elnök megköszöni a közreműködést és a nyílt 
ülést 18:16- kor bezárja.

Kmf.

Kiss Dénes László
Bizottság elnöke

Füzesi Péterné
Jegyzőkönyv hitelesítő
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